
P R O T O K Ó Ł 
 

z XVIII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 25 października 2016 r. w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1010, a zakończono o godz. 1230. 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, co stanowi 93,33 % (zgodnie 
z listą obecności). 

 
Radni obecni na sesji: 

1. Dąbrowski Marian 
2. Pawłowska Danuta 
3. Ołdakowski Jan 
4. Jabłoński Ryszard Andrzej  
5. Sosnowska Renata 
6. Czarkowski Sławomir 
7. Wojtkowski Mirosław 
8. Czartoszewski Piotr 
9. Dąbrowska Wiesława 

10. Pabich Marek 
11. Paprocki Piotr 
12. Stypułkowski Henryk 
13. Szymoniak Andrzej 
14. Żebrowska Wioleta 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: 
1. Niemyjski Sławomir 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 
2. Skarbnik Gminy - Pani Anna Wiśniewska 
3. Pan Sławomir Łubnicki - I Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Wysokiem 

Mazowieckiem 
4. Janusz Zaremba - Komenda Powiatowa Policji w Wysokiem Mazowieckie 
5. Tomasz Sieńczuk - Z-ca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w 

Wysokiem Mazowieckiem  
 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku dziennego 

3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami.  

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Komendą Powiatową Policji w Wysokiem Mazowieckiem  

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin 
Wiejskich Województwa Podlaskiego.  



9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu przeciwdziałania 
przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2016-2020”. 

11. Informacja o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 
Szepietowo 

12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016. 

13. Zajęcie stanowiska w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa uchwałą 
Rady Miejskiej w Szepietowie w sprawie skargi na Burmistrza Szepietowa  

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania Programu 
Ochrony Środowiska Gminy Szepietowo na lata 2017-2020 z perspektywą do 2024 
roku. 

15. Informacja Burmistrza o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych 
przez sekretarza gminy, skarbnika gminy kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dokonanej analizie oświadczeń 
majątkowych złożonych przez radnych 

17. Odpowiedzi na interpelacje. 

18. Wolne wnioski i zapytania 

19. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 
Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 
na sesji obecnych jest 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 
i podejmować prawomocne uchwały.  
 

Ad.2.  Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

  

 Przeprowadzono glosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
  
Ad.3.  Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady 
Pani Danuta Pawłowska. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informację o protokole z poprzedniej sesji przyjęto 
jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4. Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Ad.5. Z informacją o pracy między sesjami zapoznał Burmistrz. Burmistrz poinformował, że 
„przez cały ten okres trwa kompleksowa kontrola w Urzędzie Miejskim, którą prowadzi 
Regionalna Izba Obrachunkowa, tj. od 5 sierpnia do dzisiaj mieliśmy trzech kontrolerów... . 
Ponadto chciałbym Państwa poinformować co się dzieje w zakresie działań inwestycyjnych. 



Tak więc na ukończeniu są zadania inwestycje, część jest ukończona, część już jest po 
koniec, tj.: fragment drogi w Wojny Krupy w stronę cmentarza, droga w Szepietowie 
Wawrzyńcach, droga łącząca Kamień Stary w stronę Dąbrowy Dzięciel oraz ulica Bolesława 
Prusa w Szepietowie - ta ulica jest już zakończona, wykonawcą zgłosił ją już do odbioru. 
Natomiast te drogi w związku z problemami technicznymi będą kończone i odbiór do 20 
października. Jest już w trakcie realizacji zajazd dla autobusów przy Szkole Podstawowej w 
Dąbrowce Kościelnej i dokończenie tych chodników, które były rozpoczęte w 2014 roku. 
Prace są w trakcie. Wyłoniony został wykonawca i chyba dzisiaj powinien rozpocząć prace 
przy budowie podjazdu dla wózków i dla osób niepełnosprawnych przy ośrodku zdrowia w 
Szepietowie i zagospodarowanie całej działki przy ośrodku. Otrzymaliśmy informację z 
Lokalnej Grupy Działania, że wnioski, które były składane przez nas w tym roku, czyli na 
miejsce rekreacji w Szymborach, ulicy Piwnej i na modernizację szatni na stadionie zostały 
wstępnie pozytywnie zweryfikowane i poszły w tej chwili do oceny Urzędu 
Marszałkowskiego, na co oni mają 30 dni do oceny. Czyli tak zgodnie z naszymi 
przewidzeniami to nie ma szans abyśmy mogli te wnioski w tym roku realizować i to nam się 
przesuwa na następny rok. Rozpoczęty został remont chodnika przy ulicy Ogrodowej, to jest 
ten krótki odcinek od ulicy 1-go Maja do Lewiatanu, tam jest taki wąski chodnik przy Państwu 
Szepietowskich. Spotkałem się, może to trochę za wcześnie, ale powiem – jest realna 
szansa na doprowadzenie gazu do Szepietowa. Jest taki program z odnowy gazyfikacji 
Polski Wschodniej. Ja spotkałem się z przedstawicielami Polskiej Spółki Gazowej. Do firm 
zlokalizowanych na terenie Szepietowa rozesłane zostały takie ankiety, czy firmy są 
zainteresowane zakupem gazu sieciowego. To chodzi o gaz sieciowy i dostarczany przez 
firmę państwową, czyli Polską Spółkę Gazową. Firmy – ponad 30 ankiet wróciło i wydaje się, 
że jest realna szansa żeby to było realizowane. W tej chwili te ankiety są weryfikowane i 
będzie liczona opłacalność tego przedsięwzięcia przez Polską Spółkę Gazową, ale 
zainteresowanie firm było bardzo duże, także mam nadzieję, że uda się to zrobić. Dostaliśmy 
projekt porozumienia z Dyrekcją Generalną Dróg Krajowych w sprawie użyczenia gminie 
pasa drogi na budowę chodnika w stronne cmentarza, co prawda są tutaj różne interpretacje 
z RIO, czy my możemy z pieniędzy gminnych robić, czy nie możemy. W każdym bądź razie 
pas drogowy chcemy pozyskać i zmierzyć się do tego żeby ten chodnik w stronę cmentarza 
powstał, bo to jest takie miejsce, że tylko czekać na jakieś nieszczęście. Ponadto 11 
października zostały podpisane zasady pozyskiwania środków w ramach tzw. współpracy 
transgranicznej. To jest bardzo ciekawa rzecz, bo dofinasowanie projektów realizowanych w 
ramach współpracy transgranicznej wynosi 90%. Tak że my będziemy się starali do tej 
współpracy transgranicznej jakoś tam się wkręcić. Natomiast problem zasadniczy jest w tym, 
że aby to realizować musimy znaleźć partnera na Białorusi, czyli gminę która miałaby 
podobne potrzeby tak jak my i chciałaby wspólnie z nami te projekty robić, bo jest to projekt 
symetryczny, czyli my załóżmy, że budujemy kilometr drogi na terenie gminy Szepietowo, to 
Białorusini mają zrobić kilometr drogi na terenie swojej gminy. Tutaj był w gminie 
przedstawiciel takiej firmy, który pomaga gminom w pozyskiwaniu takich partnerów i 
wstępnie nawet już wytypował gminę, która jego zdaniem najbardziej pasowałaby do 
współpracy, to jest gmina Motykały, to jest prawdopodobnie 30 km od naszej granicy tutaj w 
Połowcach, gdzie jest przejście graniczne - półtorej godziny się do nich jedzie, czyli bliżej jak 
do Augustowa. Jeśliby się udało, że i ta gmina byłaby zainteresowana współpracą, to my w 
ramach współpracy transgranicznej, no tylko nie wiadomo jak zwykle ile będzie wniosków, 
ale mogą tutaj wchodzić przedsięwzięcia, które poprawiają infrastrukturę drogową i my 
moglibyśmy zgłosić odcinki dróg, które łączą się z drogą krajową 66, bo to będzie 
punktowane, a mamy takie odcinki które zostały wytypowane i to takie dosyć konkretne 
odcinki drogowe. Może być zakupywany sprzęt służący poprawie bezpieczeństwa, czyli 
wyposażenie typu - samochody strażackie, ale ten człowiek mówił, że może być też 
równiarka drogowa, czy jakiś sprzęt do pielęgnacji poboczy teoretycznie jest możliwy żeby 
sfinansować. I podstawowa rzecz wszelkie działania związane z kulturą, czyli jakieś 
pieniądze dla zespołów regionalnych, łącznie nawet z modernizacją obiektów kultury. 
Prawdopodobnie gmina ta w tym temacie będzie zainteresowana, bo tam jest muzeum 
Norwida na terenie tej gminy, które oni chcą zmodernizować, a ja też nie ukrywam, że trochę 
myślę o Wiejskim Domu Kultury w Plewkach, który jest położony przy drodze krajowej 66. 



Jakby się dało jakoś w ramach tej współpracy coś zmodernizować, no to byśmy mogli o tym 
pomyśleć. Tak więc takie działania są prowadzone.” 
 

Uwag do informacji nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6. Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznała 
Wiceprzewodnicząca Rady Pani Danuta Pawłowska. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.7.  Z tematem dotyczącym zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Komendą Powiatową Policji w Wysokiem Mazowieckiem zapoznał Burmistrz, 
który poinformował, że „uchwała wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Komendą 
Powiatową Policji w Wysokiem Mazowieckiem była podjęta przez Wysoką Radę 30 sierpnia 
2016 r. i tak jak pamiętacie Państwo w uchwale była zgoda Rady na to żebyśmy zawarli 
porozumienie na służby ponadnormatywne z policją i była tam wpisana kwota 2.000 zł na te 
służby. W ramach tych służb odbyły się cztery służby dwu osobowych patroli z Komendy 
Powiatowej Policji, no ale w między czasie jeszcze pojawiły się potrzeby dodatkowych służb 
do końca roku, które będziemy jeszcze chcieli. Natomiast w naszej ocenie to jest 
najskuteczniejsza forma zabezpieczenia imprez, ponieważ policjanci są na patrolu 
umundurowani, poruszają się prywatnym środkiem lokomocji. I chcielibyśmy jeszcze 
zwiększyć tą kwotę o 1.000 zł, czyli do 3.000 zł, żebyśmy mieli rezerwę tych służ 
ponadnormatywnych na Sylwestra, chcielibyśmy też tak jak w innych gminach aby ta służba 
dodatkowa w czasie tej nocy Sylwestrowej była i jedna służba związana z zabezpieczeniem  
imprezy sportowej podwyższonego ryzyka. Tak więc prośba o zmianę tej uchwały, czyli 
podniesienie tej kwoty, która była w pierwszej uchwale do kwoty 3.000 zł.”   

 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że  uchwała została podjęta.  

(uchwała Nr XVIII/128/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.8. Z tematem dotyczącym udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin Wiejskich 
Województwa Podlaskiego zapoznał Burmistrz, który poinformował, że sprawa dotyczy 
dofinansowania, o które zwrócił się do nas Związek Gmin Wiejskich Województwa 
Podlaskiego, który we współpracy z naszą Ambasadą na Białorusi i postulatem w Brześciu i 
Mińsku w maju tego roku byli na wyjeździe studyjnym w historycznych miejscach pamięci 
polskości na Białorusi. Delegacja Związku Gmin Wiejskich objechała cmentarze polskie, 
które tam są, pamiątki, zabytki które są w tej części Białorusi, która kiedyś należała do 
Rzeczpospolitej. W trakcie tego wyjazdu pojawił się pomysł członków Zarządu Gmin 
Wiejskich żeby gminy z terenu naszego województwa w jakimś tam stopniu uczestniczyły w 
ratowaniu zabytków, które tam jeszcze pozostały. Tam ludność miejscowa, Polacy którzy 
tam są we własnym zakresie starają się jakoś te zabytki zabezpieczać, Ambasada również 
ma jakieś tam środki na odnowienie, na poprawę cmentarzy, które tam są. Natomiast 



Związki Gmin Wiejskich wybrał sobie jak gdyby jeden obiekt, który wydaje się jednym z 
cenniejszych obiektów, które tam jeszcze są. To jest taka kolumna ku czci Konstytucji 3 
Maja, która jest w miejscowości Leonopol, która została wybudowana po uchwaleniu 
konstytucji 3 Maja. Takiej pamiątki na ternie Polski nie ma, natomiast na Białorusi takie 
kolumny są. To podobno było powszechne wtedy, że społeczeństwo po uchwaleniu tej 
konstytucji budowało na pamiątkę, ale jakoś dziwnym trafem u nas się nie zostały, a tam 
jeszcze są. Związek Gmin Wiejskich, chce odnowić jedną z tych kolumn, taką najcenniejszą. 
Został zrobiony wykaz wszystkich zabytków, które tam są do ratowania na Białorusi. 
Natomiast ta kolumna jak gdyby najszybciej potrzebuje pomocy i dlatego Związek Gmin 
Wiejskich zwrócił się do wszystkich gmin województwa z prośbą do rad gmin i miast o 
przyznanie jakiejś pomocy finansowej na ratowanie tych zabytków. Nie są to wielkie kwoty, 
bo tak jak z Państwem radnymi ustaliliśmy na komisji, bo była prośba radnych aby ustalić w 
jakiej wysokości te dofinasowanie jest przewidywane przez inne gminy. Koszt renowacji tej 
kolumny wynosi 95.000 zł, tak więc tak wyliczono, że jakby wszystkie gminy dały 1.000- 
2.000 zł to by wystarczyło na renowację tej kolumny. My proponujemy żeby dofinansować 
remont tej kolumny kwotą 1.500 zł. To będzie tak po środku.”   
 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że  uchwała została podjęta.  

(uchwała Nr XVIII/129/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.9. Z proponowanymi zmianami w budżecie gminy na 2016 r. zapoznała Skarbnik Gminy 
Pani Anna Wiśniewska. 

W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Marek Pabich zwrócił uwagę, że w zmianach proponuje się 50.000 zł na 
sporządzenie dokumentacji na budowę targowiska, dlaczego to taka duża kwota?  

- Radny Andrzej Szymoniak zwrócił się z pytaniem, a czy ta lokalizacja tego targowiska jest 
dobra? 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że proponowana lokalizacja tego targowiska w 
Szepietowie jest dobra. 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że w pobliżu tego placu są stawy. 

- Burmistrz wyjaśnił, że „dokumentacja jest dlatego tak droga, bo to jest na razie tylko 
propozycja, tu nie ma jeszcze żadnych umów, my w tej chwili mamy jeszcze zapytania 
wysłać i okaże się kto to będzie robił. Natomiast tam jest dużo prac związanych z 
odwodnieniem, wymaga też pozwolenia wodnoprawnego, odprowadzenia wody, projektu 
kanalizacyjnego, elektrycznego, plac musi być ogrodzony, drogowego i na wiaty 
budowlanego, czyli w zasadzie cztery branże projektowe muszą brać w tym udział. To jest 
wstępny szacunek i niestety jest to droga dokumentacja.” 

- Radna - „a potem będzie przetarg na opiekuna tego placu?” 

- Burmistrz – „no tak, wtedy jakby to nam się udało zrobić to będzie to targowisko miejskie, 
tam w tych zasadach korzystania z targowiska jest warunek, że mają być tańsze opłaty 
dla rolników, którzy przywożą swoje produkty. Tak jak wiecie Państwo ustawa o 
sprzedaży płodów rolnych się zmienia, każdy rolnik będzie mógł np. przywieść swoje 
ziemniaki, czy to co tam będzie chciał i sprzedawać. Tam będzie jakaś kwota dla rolników 
określona maksymalna na którą można sprzedać i nie płacić podatku i ma być na takim 
targowisko w myśl tych zasad dofinansowania stanowisko dla rolników, którzy mają mieć 
niższe opłaty niż handlarze. I liczymy na to, że rolnicy zaczną się tym interesować, bo te 
ziemniaki ktoś tam ma i nie zawsze ma ich gdzie sprzedać i może tak jakoś by się 



rozkręciło. Tam musi być na takim targowisku część zadaszona, taka jakaś wiata, po 
którą można się byłoby ustawić, musi być ubikacja i teren musi być oświetlony i 
utwardzony. To takie są wymogi. Tak więc czy to będzie taka kwota? Miejmy nadzieję, że 
będzie mniejsza, ale tam wchodzi dużo prac projektowych.” 

- Radna Renata Sosnowska – „ale my na to dostaniemy pieniądze, tak? tam chyba 
własnego wkładu 10%” 

- Burmistrz stwierdził, że „jednak nie 10 a 20% czy koło 30%, ale jest to finansowane w 
ramach Planu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Z tych informacji z Urzędu 
Marszałkowskiego wynika, że nie ma jakiegoś wielkiego zainteresowania gmin, bo kto 
miał zrobić to już zrobił. U nas najbliżej to Czyżew z tego korzystał i zrobił targowisko z 
tego dofinansowania, tak więc to jest realne, że dostaniemy to dofinansowanie.” 

- Radny Andrzej Szymoniak, „ale to dofinansowanie byłoby na projekt i na budowę?” 

- Burmistrz poinformował. że „na wszystko - projekt jest kosztem kwalifikowanym, tak więc 
wszystko razem koszty projektu i wykonawstwa, wszystko jest kosztem kwalifikowanym. 

- Radny Andrzej Szymoniak stwierdził, że „mam jeszcze jedne pytanie - na budowę 130 m 
odcinka drogi w Nowych Gierałtach planuje się kwotę 51.500 zł, a na ulicę Bolesława 
Prusa jaka była ta długość, bo dużo wyższa poszła ta kwota, bo 81.152 zł, czy to 
starczy?”  

- Burmistrz wyjaśnił, że „myślę, że wystarczy i powinno zostać, bo to jest kwota z 
kosztorysu, zawsze na przetargach schodzi, ale na B. Prusa było drożeje bo tam  jeszcze 
chodniki dochodziły i była robiona z polbruku, długości nie pamiętam, tak że to na pewno 
wystarczy, bo to jest wartość kosztorysowa.”  

- Radny Andrzej Szymoniak, ale odległości na Prusa ile mogło być więcej, mniej – 100 
metrów – 50? 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że mniej niż w Wojnach. 

- Burmistrz stwierdził, że sprawdzimy, bo nie potrafię odpowiedzieć w tej chwili. 

- Radny Ryszard Jabłoński stwierdził, że tutaj jest infrastruktura towarzysząca. 

- Burmistrz stwierdził. że tak tam była przebudowa kanalizacji, przyłącza trzeba było nowe 
robić, wymiana gruntu i to się zsumowało, a tutaj jest odcinek zwyklej drogi. 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że ma jeszcze pytanie - „w poprzednim punkcie – 
promocja gminy 6.519 zł, - w jakiej formie ta promocja, o co tu chodzi? 

- Burmistrz stwierdził, że tutaj to chodzi głównie o wydawaną gazetkę, ale to wszystkie 
koszty, które były ponoszone. A w tej chwili to chodzi o wydanie Echa Gminnego. 

 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało . 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że  uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2016 r. została podjęta.  

(uchwała Nr XVIII/130/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.10.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2016-
2020” wystąpiła Kierownik M-GOPS Pani Wanda Bogucka. Pani Kierownik zapoznała z 
programem. 

(program dołączony do protokołu) 



W dyskusji zabrali głos: 

- Radna Danuta Pawłowska zwróciła się z pytaniem, a czy ten Interdyscyplinarny Zespół to 
już istnieje i ewentualnie kto wchodzi w skład tego Zespołu? 

- Kierownik poinformowała, że „Lokalny Zespół Interdyscyplinarny istnieje i został powołany 
zarządzeniem Burmistrza Szepietowa w 2015r. - to były zmiany, ale powolny był 
wcześniej. I w Lokalnym Zespole Interdyscyplinarnym – to ustawa już nakłada - i tam ma 
być – przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji, jest przedstawiciel Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, jest przedstawiciel gimnazjum, przedstawiciel 
szkoły podstawowej, ośrodka pomocy społecznej, ochrony zdrowia, przedstawiciel 
kuratorów sądowych i to by było wszystko.” 

- Radna Danuta Pawłowska – i oni składają sprawozdanie ze swojej działalności? 

- Kierownik wyjaśniła, że „jak jest interwencja i przeważnie na interwencji jest policji to jest 
zakładana tzw. niebieska karta, czyli osoba która została dotknięta przemocą zgłasza 
założenie niebieskiej karty wobec osoby, która stosuje przemoc. Ta karta wpływa do 
Przewodniczącego Zespołu Interdyscyplinarnego danej gminy. 

- Radna Danuta Pawłowska – a kto jest przewodniczącym 

- Kierownik poinformowała, że Przewodniczącym jest Wanda Bogucka - Kierownik Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomiocie Społecznej. Przewodniczący zwołuje posiedzenie komisji, 
nie musi to być cały zespół, może to być grupa roboczą, czyli np. dzielnicowy, bo on jest 
jednocześnie w Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, czyli mamy 
już tutaj, żeby nie ciągnąć Pani która jest przedstawicielem i ma zajęcia w szkole, więc 
mamy dzielnicowego, mamy pracownika socjalnego – najczęściej tak jest. I zależy jakie to 
jest środowisko, jeżeli środowisko jest objęte już kuratelą to może być przedstawiciel 
sądu. Trzy, cztery osoby zbieramy jak najszybciej i wzywamy dane osoby, czyli 
podejrzanego o stosowanie przemocy, przesłuchujemy go, sporządzamy kartę. Tą osobę, 
która została dotknięta przemocą też przesłuchujemy, sporządzamy notatkę i 
podejmujemy działania. Jakie działania zostaną podjęte, to w zależności od tego jakie 
dana osoba stosująca przemoc się zobowiąże. Jeżeli to był alkoholizm,  on mowy np. że 
ja od wczoraj nie piję i już ni nie będę pił, więc jeżeli składa takie oświadczenie, więc my 
dajemy mu szansę i monitorujemy go, co dwa tygodnie pracownik socjalny wraz z 
dzielnicowym będzie rodzinę odwiedzał i będziemy monitorować to jego zachowanie. 
Jeżeli to będzie trwało np. przez rok czasu i on nie sięgnie po ten alkohol zamykamy 
niebieską kartę, Jeżeli nie, więc kierujemy danego pana na Komisję Przeciwdziałania 
Alkoholizmowi, gdzie tam są podejmowane kolejne działania, poddanie go badaniom, czy 
jest uzależniony, czy skierować go na leczenie przymusowe, czy na dobrowolne. Taka 
karta nadal istnieje, to nic, że ona może być zamknięta, ale karta niebieska istnieje 
dziesięć lat. I w każdej chwili jeżeli to się powtórzy w rodzinie wracamy do tych akt, 
otwieramy, dokładamy kolejną kartę.”  

 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że  uchwała została podjęta.  

(uchwała Nr XVIII/131/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.11. Informację o stanie bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy 
Szepietowo złożył Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej starszy 
brygadier mgr inż. Tomasz Sieńczuk. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 



Ponadto Komendant stwierdził, że „jest jeszcze taki temat, który był poruszony na 
posiedzeniach w takiej Komisji Zarządzania Kryzysowego w powiecie, gdzie gminy się 
zobowiązały do zakupu plandek służących do pokrywania gospodarstw dotkniętych skutkami 
różnego rodzaju żywiołów, szczególnie chodzi o te huragany, które się praktycznie co roku 
nam powtarzają w różnych okresach roku. Część gmin zakupiła już te plandeki i czekamy na 
dalsze, aby każda gmina dysponowała, bo to naprawdę usprawnia cały przebieg akcji.” 

 

Burmistrz poinformował, że plandeki już zostały zakupione i przez gminę Szepietowo. 
 

Ad.12. Z Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016 
zapoznał Z-ca Burmistrza Pan Michał Gąsowski 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Radni w tym punkcie nie mieli pytań. 
 

 Przeprowadzono głosowanie 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad.13. Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 13 września 2016 r. do Rady 
Miejskiej wpłynęło wezwanie do usunięcia naruszenia prawa uchwałą Nr XVII/126/16 z dnia 
30 sierpnia 2016 r. w sprawie skargi na Burmistrza Szepietowa. Wezwanie było przedmiotem 
wspólnego posiedzenia komisji w dniu 29 września br. na którym Komisje jednogłośnie zajęły 
stanowisko w sprawie podtrzymania decyzji zawartej w uchwale. 

(ksero wezwania do usunięcia naruszenia prawa dołączone do protokołu) 
  

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem oświadczenia. 
Radni nie zgłosili uwag do treści oświadczenia. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za treścią oświadczenia głosowało 14 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że oświadczeniem zostało podjęte jednogłośnie. 
(oświadczenie dołączone do protokołu) 

 

Ad.14. Z tematem dotyczącym podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 
opracowania Programu Ochrony Środowiska Gminy Szepietowo na lata 2017-2020 z 
perspektywą do 2024 roku zapoznał Burmistrz, który poinformował, że „konieczność 
sporządzania programu ochrony środowiska jest wymogiem nałożonym na jednostki 
samorządu terytorialnego zgodnie z zapisami ustawy Prawo ochrony środowiska. Program 
taki mamy opracowany, ale on się kończy w 2016 r. w związku z tym musimy przystąpić do 
opracowania programy na następny okres, czyli na następne cztery lata od roku 2017 do 
roku 2020. Program Ochrony Środowiska będzie określał najważniejsze działania jakie 
podejmie gmina w temacie ochrony środowiska, czyli będą tam zapisy dotyczące 
postepowania z odpadami, ze ściekami, z szeroko pojętą ochroną środowiska, również 
utylizacja azbestu i zabieraniem eternitu. Tak więc musimy ten program opracować, on 
będzie jeszcze przedmiotem konsultacji i z Wysoką Radą i z mieszkańcami gminy. W tej 
chwili jest czas na wnoszenie postulatów, uwag i propozycji co w tym planie chcielibyście 
Państwo żeby się znalazło. I można je składać pisemnie, ustnie lub mailowo na adres 
Urzędu Miejskiego. Konieczność opracowania tego programu jest wymogiem ustawowym.”   
 

Radni w tym punkcie nie zabrali głosu.. 
Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 



 Przewodniczący Rady stwierdził, że  uchwała została podjęta jednogłośnie.  
(uchwała Nr XVIII/132/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.15. Informacja Burmistrza o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych 
przez sekretarza gminy, skarbnika gminy kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 
osób wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza złożył Burmistrz. 
 

Radni w tym punkcie nie mieli pytań. 
 

 Przeprowadzono głosowanie 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączana do protokołu) 
 

Ad.16. Informację o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych 
złożył Przewodniczący Rady Miejskiej. 
 

Radni w tym punkcie nie mieli pytań. 
 

 Przeprowadzono głosowanie 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 

(informacja dołączana do protokołu) 
 

Ad.17. Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
 

Ad.18. Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głos: 

- Radny Henryk Stypułkowski stwierdził, że „w czasie przerwy usłyszałem prośbę o 
Państwa sołtysów, żeby niektóre informacje dotyczące zadań inwestycyjnych, które są 
prowadzone na terenie gminy w obecnym czasie były im przedstawiane na piśmie, chodzi 
o tą tabelkę, która jest dołączana do zmian w budżecie – Zadania inwestycyjne, bo w 
momencie kiedy już o tym mówimy to już nie wszystko dociera do obecnych na sali, a 
sołtysi chcieliby wiedzieć jakie sumy i na co są przeznaczone w danym roku.” 

- Radny Jan Ołdakowski stwierdził, że „ja tylko mam prośbę do Pana Burmistrza, bo zima 
się zbliża, aby służbom komunalnym wydać polecenie żeby już później bez pytania czy 
odśnieżać, czy nie odśnieżać, jeżeli śnieg pada godzina czwarta pługi wyjeżdżają i 
odśnieżają, żeby nie czekali. Natomiast to się na pewno wiąże z pewnymi wydatkami i o 
wydatkach będziemy dyskutować...” 

- Burmistrz stwierdził, że będzie to wykonane. 

- Radna Renata Sosnowską stwierdziła: „ja bym chciała temat poruszyć rowu na ulicy 
Kolejowej, żeby to było sprzątnięte, udrożnione, bo to wygląda fatalnie, tam są one 
pozapychane. Tam - co z tego, że one były pokoszone jednorazowo i dalej jest tam bród i 
mieszkańcy bardzo by prosili o sprzątnięcie, o udrożnienie tych rowów, bo wygląda to 
paskudnie, nawet o przykrycie tego rowu prosili. Ja nie wiem jak to zrobić, ja się na tym 
nie znam technicznie, ale sprzątnąć to chyba można. To już któryś raz ta ulica Kolejowa 
jest maglowana i jak się powie wykosić to ok, za dwie godziny, za dwa dni jest 
wykoszone, no ale co dalej, no to teraz prosimy o sprzątnięcie, o udrożnienie, ewentualnie 
o przykrycie. 

- Radny Andrzej Szymoniak zwrócili się z pytaniem, a czyja to własność - nasza gminna ten 
rów, a przylegają jakieś posesje - przylegają? To tak jakbyśmy podchodzili to też 
chcielibyśmy aby koło naszych posesji sprzątać. Jeśli tak do tego podchodzimy to my na 
wsiach też zgłaszamy aby nasze chodniki sprzątać i kosić trawniki. 

- Radna Renata Sosnowska – ja przekazuję to o co mnie proszono.  



- Burmistrz stwierdził, że „tam jest problem na tej ulicy Kolejowej, bo tam rów jest dosyć 
głęboki i tam się pochylają płoty. Te płoty się pochylają, bo ich podmywa i obsuwają się. 
Kosztorys przykrycia tego rowu, myśmy go w gminie odnaleźli, on był kilka lat temu 
robiony to jest prawie milion złotych na całym tym odcinku. Tak więc jest to bardzo 
kosztowne, ale na dodatek jeszcze zrobienie zgodnie z tym projektem, który jest to 
wyjdzie tak że na niektórych posesjach, jak to zrównać z poziomem drogi to u nich prawie 
płot się schowa pod nasypem na tym rowie. Myślimy jak to zrobić, może położenie jakichś 
płyt ażurowych i wzmocnienie tego rowu, żeby się nie obsuwało, bo przykrycie to 
kosztowo nas nie za bardzo stać, a po drugie nie wiem co ci ludzie powiedzą jak my im 
zrobimy nasyp równy z płotem. Pewnie będzie kolejny protest, że ktoś zrobił to nie 
przemyślając. Jest bardzo duża różnicą pomiędzy poziom działek a poziomem jezdni. 
Spróbujemy z jakimś projektantem porozmawiać jak to zrobić w miarę rozsądnie i dobrze i 
niedrogo, no ale problem jest, ja wiem o tym. Nie mówię tutaj o sprzątaniu, ale generalnie 
o całej sytuacji, ale pomysłu dobrego na rozwiązanie tego nie mamy na dzisiaj, nie będę 
ukrywał, bo milion złotych na to wydać to trochę dużo, chyba że kiedyś przy jakiejś 
modernizacji drogi. Natomiast to też nie zmieni to sytuacji, że nam wyjdzie to bardzo 
wysoko.”  

- Radny Marek Pabich stwierdził, że ma pytanie odnośnie tego tomografu do szpitala, czy 
coś ze szpitala doszło? 

- Burmistrz poinformował, że nic nie doszło. „Pan radny Marek Pabich pyta o pieniądze na 
zakup tomografu komputerowego. Taki wniosek kiedyś tam ze szpitala wpłynął do  
Rady, żeby gmina dofinansowała zakup tomografu komputerowego, ale jakiej jakości to 
nie wiem, pewnie radna Sosnowska to lepiej wie ile ścieżek.” 

- Radna Sosnowska stwierdziła, że to ma być 84 ścieżek. 

- Burmistrz stwierdził, że „ma to być najlepszy w województwie, ale w tej chwili 
prawdopodobnie szpital dostał dofinansowanie na zakup tomografu tylko niższej jakości. 
Natomiast Pan Dyrektor szpitala uważa, że jak kupować to kupować ten super 
nowoczesny, ale on jest kilkakrotnie droższy od tego co szpital już na dzisiaj może mieć i 
na posiedzeniu komisji rozmawialiśmy o tym i tak mamy poważne wątpliwości, bo gmina 
wydałaby duże pieniądze na ten tomograf, bez gwarancji, że nasi mieszkańcy będą mieli 
tą usługę w pierwszej kolejności, czy nieodpłatnie. I czekamy chyba na przyjazd Pana 
Dyrektora Bielskiego, jeśli dyrektor ma jakieś argumenty za tym żeby kupić ten tomograf 
lepszy, gdy oni mogą teraz gorszy dostać za darmo, to będziemy rozmawia. Tak więc na 
razie się nie śpieszymy z tym dofinansowaniem. Jak na razie żadnego nowego pisma od 
dyrekcji szpitala nie było na dzień dzisiejszy.” 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że „tą wyższa rzędność tego tomografu to też musi 
zatwierdzić Ministerstwo, bo to nie ma tak, że Pan dyrektor chce, czy ktoś tam w szpitalu, 
tylko to musi wydać zgodę Minister Zdrowia na zakup tego sprzętu. Ale wiem teraz z 
pracy, że ten komputer bardzo szybko będzie, już są przetargi porobione i to już nastąpi 
lada moment. Nie wiem, która ta wysokość, czy te 84, i że to ma być kupione listopad-
grudzień. 

- Burmistrz poinformował, że odżywa temat projektu modernizacji kolei. Odezwała się firma, 
która zaczyna od nowa projektowanie tego odcinka torów i jak gdyby idzie to 
dwukierunkowo. Jedna w oparciu o starą koncepcję, która była, że pociągi będą jeździć 
160 km/godz. To wykorzystają to co robiła poprzednia firma, której dokumentację 
unieważniano, ale druga koncepcja jest opracowywana i mają jeździć 200 na godzinę. 
Jeśli ta druga koncepcja przejdzie to u nas będzie rewolucja, bo wtedy będzie to związane 
z wszystkimi przejazdami kolejowymi, które obecnie istnieją. Ma zostać, bo to akurat wiem 
z dróg krajowych, bo u nich byli na konsultacjach, ma być zrobiony na przejeździe 
kolejowym na krajówce wiadukt, ale tak jak oni patrzyli, to wiadukt by się zaczynał mniej 
więcej od ulicy Przemysłowej, a kończyłby się w połowie lasu, albo by musiał iść jakimś 
takim łukiem nad torami, co by kosztowało jakieś ogromne pieniądze. Natomiast jakby 
poszedł prosto tak jak jest krajówka, to kończyłby się w lesie, to wtedy najrozsądniejszym 



rozwiązaniem byłoby zrobienie obwodnicy Szepietowa. Tak jak powiedzieli mi w Dyrekcji 
Dróg Krajowych zrobienie tego ślimakowego wiaduktu, tego co by szedł i się łączył z tym 
odcinkiem drogi to będzie droższe niż zrobienie asfaltu z Szepietowa do Dąbrówki, do 
skrzyżowania w Dąbrówce. Firma ta i drogi krajowe jakieś tam wstępne rozmowy 
przeprowadzili. Drogi Krajowe powiedziały, że jeśli oni tak chcą no to będzie wymóg, żeby 
na tym wiadukcie był ciąg pieszy i rowerowy bez kolizyjne skrzyżowanie, trzeba podłączyć 
tą drogę do Janówki, trzeba podłączyć powiatówkę, ogromne zadanie, ale co najgorsze 
dla nas wtedy w odległości 3 km od wiadukty nie ma być żadnego przejazdu kolejowego. 
To 3 km od wiaduktu pozamyka wszystkie przejazdy i Janówkę i pewnie i Łazy, no może 
Łazy się nie załapią i wtedy jakaś budowa dróg równoległych. Projektanci tutaj dzwonili do 
nas i prawdopodobnie ktoś w czwartek do nas przyjedzie. I tutaj prośba do Państwa 
radnych, przynajmniej z tych miejscowości przy torach jakbyście mieli czas, tylko jeszcze 
nie wiemy na którą godzinę oni przyjadą, ale może dobrze byłoby aby ktoś przyszedł na te 
konsultacje i abyśmy nie byli sami i posłuchali co oni mają za pomysły. Jak będziemy znali 
godziny to Państwa powiadomimy. To jest niby pierwsze takie spotkanie, czyli 
przedstawienie jakiejś koncepcji. Jeśliby jeździliby 160km na godz., tak jak pierwotnie, to 
co ja już mówiłem chyba na poprzednich sesjach toby się nic nie zmieniało, po za tym, że 
wszystkie przejazdy byłyby strzeżone i byłaby zapora ta automatyczna w Średnicy i 
przejazdy wszystkie zostają, natomiast radykalnie zmienia się sytuacja jak dla tej 
koncepcji 200 km na godzinę. Tak więc nie wiem jak to będzie dalej się rozwijało, ale 
wyłoniona już jest firma i szybko przystępuje do prac koncepcyjnych.” 

- Radna Renata Sosnowska zwróciła się z pytanie a  co z tym podjazdem przy ośrodku 
zdrowia? 

- Burmistrz poinformował, że przy ośrodku zdrowia już dzisiaj powinien być rozpoczęty 
race, jest wykonawca wyłoniony i będzie robiony, tak więc do końca roku będzie. 
Wykonawcy zależy żeby jak najszybciej te roboty ziemne zrobić, betony pozalewać, bo 
polbruk to można i po mrozie kłaść. 

- Radna Renata Sosnowska – a skąd ten wykonawca? 

- Burmistrz poinformował, że jest to firma z Osip – Pan Żebrowski, który ma swoje 
sadzonki, bo tam jest nie tylko podjazd, tam są nasadzenia, zagospodarowanie terenu, 
rozebranie płotów od drogi, poszerzony chodnik od ulicy Lipowej, wyznaczenie miejsca 
dla niepełnosprawnych, no cały wygląd przed ośrodkiem to się wszystko zmieni. Tam 
będzie taki skwerek, ławki. 

- Radna Renata Sosnowska – i to za nasze pieniądze? 

- Burmistrz poinformował, to za nasze pieniądze. 

- Radny Jan Ołdakowski stwierdził, że „sprawa przejazdu kolejowego to jest temat bardzo 
ważny. W zależności co oni będą mówić, to trzeba oprotestować, wybrać komitet 
protestujący, wysłać do posłów, do senatorów, że my się z tym nie zgadzamy. To tragedia 
dla naszej gminy.”  

- Przewodniczący Rady stwierdził, że „kiedy dojdzie do blokady tych przejazdów to zostanie 
nam jeden przejazd, tak, zostanie nam jeden przejazd w Szepietowie. Zostanie 
podzielona gmina na dwie części, czyli generalnie nie mamy wyjścia musimy tak jak Pan 
Ołdakowski mówi, musimy działać w tym kierunku, to co ja niejednokrotnie powiedziałem, 
że jeżeli podzielimy Szepietowo na dwie części to zostanie tak utrudniona ta nasza 
komunikacja, zostaniemy tylko przy jednej drodze krajowej. Zostaniemy podzieleni na 
dwie części. Absolutnie się do Pana Jana Ołdakowskiego dołączam aby jakiś komitet 
założyć, bo nie możemy pozwolić żeby do tego doszło. Dwie drogi – właściwie trzy drogi 
komunikacyjne są: Janówka, jest krajówki i jest Średnica.” 

- Zastępca Burmistrza Michał Gąsowski stwierdził, że oni przyjadą na razie wysłuchać co 
my na ten temat uważamy. 



- Radny Henryk Stypułkowskim zwrócił się z pytaniem, ale czy decyzja o prędkości już 
podjęta? 

- Zastępca Burmistrza Michał Gąsowski poinformował, że nie jest jeszcze podjęta. 

- Burmistrz poinformował, że „w tej chwili oni robią dwie koncepcje dla prędkości 160 i dla 
prędkości 200 i myślę, że będą brali po uwagę i koszty tych wiaduktów i dróg 
równoległych i dopiero po zrobieniu tego ktoś tam podejmie decyzję, która koncepcja 
będzie wybrana. Ja myślę, że ze względu na koszty to zostanie te 160, mam taką 
nadzieję.” 

- Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, a jak się ma do tego gmina Czyżew? 

- Burmistrz poinformował, że oni robią tylko odcinek od Czyżewa do Białegostoku. 

- Przewodniczący Rady – ale Czyżew też partycypuje. 

- Zastępca Burmistrza poinformował, że z każdą gminą po drodze od Czyżewa oni 
rozmawiają na temat koncepcji. 

- Radna Renata Sosnowska stwierdziła, że w czwartek się dowiemy, oni nam coś 
przedstawią. 

- Komendant Policji Pan Sławomir Łubnicki stwierdził, że „w imieniu swojego Komendanta 
pełniącego obowiązki chciałbym podziękować za środki na służby ponadwymiarowe. 
Służby te odbywają się w patrolach dwuosobowych, policjanci te służby pełnią w 
godzinach wolnych od służby. Zachęcam także Państwa do skorzystania z Internetu z 
Krajowej Mapy Zagrożeń.” 

- Burmistrz poinformował, że „w imieniu księdza Proboszcza naszego chciałbym zaprosić 
Państwa jutro na godzinne 18-tą - to jest rocznica śmierci Ks. Popiełuszki, corocznie u 
nas jest Msza Św. za Ojczyznę i jutro o 18-ej taka Msza będzie, tak więc zapraszamy w 
imieniu Księdza Proboszcza i w imieniu Przewodniczącego Oddziału Solidarności Pana 
Kazimierza Waszczuka  Natomiast po jutrze, czyli 20-tego w imieniu Pana Dyrektora GOK 
- w naszym kinie będą dwa seanse filmowe od godz. 1630 i  seanse te organizuje taka 
firma Lumier z Białegostoku, właściciel sieci kin i przyjeżdżają do nas i o godz. 1630 
będzie film Smoleńsk, a o godz. 1845 Wołyń, także jeśli ktoś z Państwa miałby czas to w 
imieniu Dyrektora GOK-u zapraszamy na te filmy.” 

- Radna Renata Sosnowska zwróciła się z pytaniem, a w sprawie naszego kina nic się nie 
ruszyło, bo był jakiś plan? 

- Burmistrz poinformował, że właśnie ten Pan będzie, to może coś ustalimy. 

 

Ad.19.  Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady zamknął obrady XVIII Sesji VII kadencji Rady Miejskiej w Szepietowie.  

 Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zaprosił na kolejną sesję. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała 
       
Ewa Bartłomiejczuk         

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 

Sławomir Czarkowski 


